



Kennedy-Lugar Youth Exchange and Study Program (YES)  
PRE-APPLICATION for 2020 -2021 Academic Year

Please complete the following form to apply for the YES Program. Please answer ALL questions.

Student Name: \_\_\_\_\_

(In English) (Exactly as in passport)

Date of Birth: \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_  
Year Month Day

الرجاء ارفاق صورة مصدقة عن شهادة الميلاد

Attach  
Recent photo  
of student  
Here

Nationality: \_\_\_\_\_

Are you a U.S. citizen or do you have a U.S. passport?  Yes  No

Have you ever applied for a green card or U.S. permanent residency?  Yes  No

Have you ever been in the United States?  Yes  No

If yes, how many times, and when? \_\_\_\_\_ How long did you stay? \_\_\_\_\_

Have you participated in the Access Microscholarship Program:  Yes  No

City of residence: \_\_\_\_\_

Father's Mobile: \_\_\_\_\_ Mother's Mobile: \_\_\_\_\_

Active E-mail: \_\_\_\_\_

(الرجاء تزويدنا برقم هاتف فعال و عنوان بريد الكتروني حيث سيتم التواصل معك عبر الرقم و البريد الالكتروني المذكورين في النموذج)

School Name: \_\_\_\_\_ / School:  Public  Private

School Director's Name: \_\_\_\_\_

School Telephone: \_\_\_\_\_

Official School  
Stamp  
لا يقبل الطلب بدون ختم

Please provide your grade average for the school years mentioned below, in addition to your English language grade for the same years with a **COPY** of your school certificates.

يرجى تزويدنا بالمعدل العام للطالب خلال السنوات الدراسية الموضحة أدناه، و ارفاق **صورة** من الشهادات المدرسية للسنوات أدناه

Grade Average for 2016-2017 \_\_\_\_\_% Grade Average for 2017-2018 \_\_\_\_\_% Grade Average for 2018-2019 \_\_\_\_\_%  
(All subjects, cumulative) (All subjects, cumulative) (All subjects, cumulative)

English Grade for 2016-2017 \_\_\_\_\_% English Grade for 2017-2018 \_\_\_\_\_% English Grade for 2018-2019 \_\_\_\_\_%  
(cumulative) (cumulative) (cumulative)

My son/daughter has my permission to apply for an international study experience endorsed by the Ministry of Education, sponsored by the U.S. Department of State, and implemented by American Councils (AC) and its partners, to study for one academic year at an American high school and live with a carefully selected American host family.

أوافق على أن يقوم ابني/ابنتي بتقديم طلب التحاق في تجربة التبادل الثقافي المصرح عليها من وزارة التربية و التعليم و الممولة من قبل وزارة الخارجية الأمريكية و التي تديرها مؤسسة (American Councils) و شركاؤها لدراسة سنة أكاديمية في مدرسة ثانوية أمريكية و الإقامة مع عائلة أمريكية.

Parent/Guardian's Signature: \_\_\_\_\_

After you complete this form, please keep a photocopy of it for your records. This form must be submitted by hand or regular mail to AMIDEAST office before **October 31<sup>st</sup> 2019**. Registration forms received after this date will NOT be considered. Faxed forms or incomplete forms will NOT be accepted. AMIDEAST has the right to keep any documents attached to this application.

بعد تعبئة النموذج إحتفظ بنسخة لك، يجب تسليم النموذج باليد أو بالبريد إلى مكتب أمديست قبل تاريخ **31 اكتوبر 2019**، أي طلب يسلم بعد التاريخ المعين لن يقبل، الطلبات المرسله بالفاكس أو الطلبات غير المكتملة لن يتم قبولها. لأمديست الحق بالاحتفاظ بأي وثائق تم ارفاقها مع هذا الطلب عند التقديم.

**Mailing Address:** P.O. Box 852374, Amman 11185 Jordan, Website: <http://www.amideast.org/jordan>

**Street Address:** Building No. (8)- Princess Basma St. Wadi Abdoun, Amman 11185, Jo Tel: +962-6-592-9994 ext.136 or 118